
Innkalling til årsmøte 2023, Erlia Veiforening 

Det innkalles med dette til årsmøte 2023 for Erlia Veiforening: 

Tid og sted: 22.04.2024, kl. 18:00, Røros Eldresenter, Johan Falkbergets vei 7, Røros  

Som medlemmer i veiforeningen opptas seter- og hytteeiere og andre eiere av bebyggelse som 
sokner til veistrekningene nevnt i vedtektene’s § 1. Medlemskapet følger den seter eller hytte eller 
annen bebyggelse som medlemmet var eier av ved innmeldingen. 
 
Med seter, hytte eller annen bebyggelse menes hvert enkelt gårds- bruks- og seksjonsnummer og vil 
gi et medlemskap med en (1) stemmerett. 
 
Ved sameie – flere eiere av en eiendom – må det være avklart hvem som er sameiets representant 
ved avstemninger. Representanten må fremvise skriftlig(e) bekreftelse(r).  
 
Medlemmer som ikke kan møte kan gi et annet medlem fullmakt til å representere seg. Fullmakt må 

medbringes. 

Saker til behandling: 

1. Godkjenning av innkalling 

2. Konstituering og valg av møteleder 

3. Valg av referent og 2 signaturer 

4. Valg av tellekorps (2 personer) 

5. Årsberetning 

6. Regnskap 2023 

7. Valg av styrerepresentanter 

 

Dagens styre: 

Styreleder:  Geir Berntsen   Ikke på valg, 1 år igjen 

Sekretær:  Inger M. Prytz   Foreslås for gjenvalg 

Styremedlem: Helge Harboe Albertsen  Foreslås for gjenvalg 

Styremedlem: Ole Jørgen Kverneng  Ikke på valg, 1 år igjen 

Kasserer:  Svein Eggan   Ikke på valg, 1 år igjen 

Vara:  May Irene Løseth  Foreslås for gjenvalg 

 

Revisorer:  Jan Røros   Foreslås for gjenvalg 

   John Norman Løkken  Ikke på valg, 1 år igjen 

 

Valgkommite: Frode Skogås   Ikke på valg, 1 år igjen 

    Nils Henning Øgland  Foreslås for gjenvalg 

 

 

8. Innkommede saker/forslag 

8.1. Opphør av veivedlikehold av stikkvei til Torsløkkja 

8.2. Dersom «Nei» til 8.1 foreslås veivedlikehold av alle stikkveier tilknyttet Erliveien og 

Langbergsveien 

Forslagene er sendt inn av Torbjørg Synnøve Pedersen, se vedlagte notat. 

Begge forslagene innebærer endringer av vedtektene, og evt. vedtak vil kreve 2/3 flertall.  

 



Styrets kommentarer: 

 Begge forslagene antas å innebære endringer i festeavtalen med Statskog.   

o dersom årsmøtet stemmer ja til 8.1, vil styret komme tilbake med info vedr. 

konsekvenser relatert til Statsskog og vedtekter. 

o Dersom årsmøtet stemmer ja til 8.2, må styret be om tid for å analysere 

konsekvensene relatert til Statsskog og vedteketene. Forslaget vil kreve en 

betydelig økning i bomavgift, og analyse av konsekvensene er nødvendig. 

 

9. Div informasjon fra styret 

 

 

Etter årsmøtet vil det blitt en orientering om budsjett 2024 samt at det åpnes for diskusjoner og/eller 

kommentarer til andre punkter som man ønsker å belyse.  


